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HØTRINGSUTTALELSE 

Åpningtidspunkt; 

Åpningtidspunkt høres rimelig ut og stemmer overens med det forsøksfiske som har blitt 

gjennomført i Flatanger og Vikna i Nord-Trøndelag.  

Sluttdato; 

Jeg mener det er viktig at det ikke settes en sluttdato med tanke på forutsigbarhet og planlegning for 

fisker og oppkjøper. Det er mye høstutsett i vårt område og vi har fisket ut i november de fleste år for 

levering på seint utsett. 

Minstemål og maksimalmål.; 

Minste mål på 11 cm på bergnebb er i tråd med hva som har blitt praktisert de siste år og som faller 

inn under det oppkjøper ønsker av nedre grense. Makimalmål på 14 cm på bergnebb gir for stort 

utkast i vårt område. Vi fisker på eksponerte lokaliteter hvor 40 - 50 % av fisken er over 14 cm. Det er 

ingen tegn på nedgang i bestanden noe siste års fiske beviste. Med regulering på 14 cm vil det ikke bli 

lønnsomhet med fiske i yttre skjærgård mot havstykke Folla. Dette vil øke fiskepresset på mindre 

eksponerte lokaliteter hvor fisken er betraktelig mindre. Dette er områder vi benytter lite da fangst 

av undermålsfisk har så høy innblanding. 

Maksimalmål settes  til 17 cm. 

Fartøykvoter; 

Et tak på 100 000 pr fartøy høres greit ut.  

Fiskere som har investert i flere fartøy, redskap og mannskap kommer svert uheldig ut med 

deltakelse med bare ett fartøy. Det er her snakk om investeringer på 500 000 til 1 500 000 per fartøy.  

Fiskeridirektoratet må åpne for at rederi/fiskere med flere fartøy får delta med fartøy som har 

levert fangst for minimum 100 000 per fartøy i 2 av de siste 3 år. Alternativt en % vis reduksjon på 

fartøykvote for fartøy 1-2-3 osv. 

Fiskeridirektoratet regulerer fremdeles leppefisk som en art med tanke på totaluttak. Dette kan gi  

en lite ønsket effekt da berggylte og grønngylt er bedre betalt enn bergnebb og følgelig kan føre til 

et for hardt fiskepress på disse artene.  

Best regards Lars Mårvik 

 



 


